William Shakespeare: 

الشاعر نبذه عامة

• Was the greatest playwright and poet in his time
• Born and lived in the village were not far from London did not know a lot of information about the beginnings of his youth.
• after a period moved to London and began working as an actor, and starred in many of the institutions that deal with this art.
• Re-write some scripts in his own way, and later became a representative and playwright and poet famous and became a symbol of the hero of the English people, so far.
• Wrote more than 30 plays and 154 poems
• Macbeth is considered one of the shorter plays, for example ((Hamlet)) was from Denmark, and (Macbeth) from Scottish history
فكره عامه عن ويليام شكسبير ...
كان اعظم كاتب مسرحي واعظم شاعر في عصره ,, 

ولد وعاش في قريه لم تكن بعيده عن لندن ولم يعرف الكثير من المعلومات عن بدايات شبابه .. 

وبعد فتره انتقل الى لندن وبدأ العمل كممثل ومثل في العديد من المؤسسات التي تعنى بهذا الفن

وقد اعاد كتابة بعض النصوص المسرحيه بطريقته الخاصه ,, واصبح لاحقا ممثلا مشهورا وكاتبا مسرحيا مشهورا وشاعرا مشهورا ..واصبح رمزا لبطل الشعب الانقليزي ,, حتى الان ..


كتب اكثر من 30 مسرحيه ..وكتب 154 قصيده ..


وتعتبر مسرحية ماكبث هي الاقصر من بين مسرحياته ... اخذ شكسبير الالهام في اعماله من الكثير من تواريخ الامم المتنوعه ..
على سبيل المثال (( هاملت )) كانت من الدانمارك ..
والان ماكبث من التاريخ الاسكوتلندي ...
